ORGANIZATION ACTIVITIES



## 第十二屆「甜蜜心連心」步行籌款

第十二屆「甜蜜心連心」步行籌款已於2015年12月12日(星期六)順利舉行, 今屆首次移師至白石角海濱長廊,吸引接近1,000位傷健人士參與這項極具意義 的活動。

本會<mark>感</mark>謝各界人士的鼎力支持,藉此活動為智障人士、精神康復者及自閉症人士的服務籌募經費。本會亦感謝支持是次步行籌款活動的贊助機構。今屆「最陣容鼎盛隊伍獎」為港基物業管理有限公司,共有107位義工參加。





## The FHS 12th Charity Walkathon

Our 12th Charity Walkathon was organized on 12 December 2015 (Saturday) at Pak Shek Kok Promenade which attracted about 1,000 participants with and without disabilities joined this meaningful event.

We would also like to express our heartfelt gratitude to the generous support from different sectors and the general public to raise funds for our services for persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities and autism. Our thanks also go to the sponsors. "The Biggest Team Award" belonged to Citybase Property Management Limited this year. Their Company had 107 volunteers to join the walkathon.

## 全港賣旗日2015

扶康會獲社會福利署批准,在2015年10月24日(星期六)舉行全港賣旗日,為智障人士、精神康復者及自閉症人士服務籌募經費。當日天清氣朗,超過4,000名義工參與賣旗,不遺餘力。本會主席郭鍵勳博士BBS,JP、義務秘書王林小玲女士,MH、神師方叔華神父PIME、董事局委員李春霖先生及盧鴻業先生、總幹事陸慧妍女士及助理總幹事徐群燕女士則組成兩組打氣團,跨區為義工打氣。在各界鼎力相助下,今屆賣旗日得以順利完成。



## Flag Day 2015

Social Welfare Department has authorized Fu Hong Society to hold a Flag Day on 24 October 2015 (Saturday) in Hong Kong Island, Kowloon and New Territories. The aim of the Flag Day is to raise fund for services for persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities and autism. Over 4,000 volunteers helped us on that day and the weather was excellent. Two cheering teams were formed, members including Dr. Joseph KWOK, BBS, JP, Chairman of Fu Hong Society, Mrs. Cecilia WONG LAM, MH, Hon Secretary, Fr Giosuè BONZI, PIME, Spiritual Adviser, Mr. John LEE and Mr. LO Hung-yip, Council Members, Ms. Becky LUK, Executive Director and Ms. Frankie TSUI, Assistant Executive Director, to support the volunteers. With all the support, our Flag Day has been completed successfully.

